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PROTOKÓŁ
Z OBRAD XLVI SESJI

RADY GMINY SORKWITY
z dnia 27 stycznia 2023r.
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PROTOKÓŁ
z obrad XLVII Sesji Rady Gminy Sorkwity

z dnia 27 stycznia 2023r.

Nagranie z XLVII sesji dostępne jest pod dresem: https://gminasorkwity.sesja.pl

Początek posiedzenia godz.900.
Zakończenie obrad godz.1033
Obecnych radnych 14 radnych
Nieobecnych: --- 1 radny ( J.Gałka)
Podjęto uchwały od Nr XLVII/332/2023 do Nr XLVII/347/2023

Porządek posiedzenia.
Dot. pkt. 1 Otwarcie sesji.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta otworzyła XLVII sesję Rady Gminy Sorkwity.
Ustawowy skład Rady Gminy Sorkwity wynosi 15 radnych. Stwierdził, że w sesji uczestniczy
14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Dot. pkt.2 Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad.

Przewodnicząca odczytała porządek obrad;
1. Otwarcie sesji i ogłoszenie porządku obrad.
2. Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji.
4. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmiany uchwały nr XLVI/327/2022 z dnia 21 grudnia 2022r w sprawie uchwalenia WPF Gminy Sorkwity na

lata 2023-2032.

b) zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2023r., uchwalonego uchwałą nr XLVI/328/2022 z dnia 21 grudnia 2022r.

c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z
terenu Gminy Sorkwity.

d) określenia stawki za 1km przebiegu pojazdu.

e) ustalenia planu pracy Rady Gminy Sorkwity na 2023r.

f) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Zdrowia i Porządku Publicznego Rady
Gminy Sorkwity na 2023r.

g) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska Rady
Gminy Sorkwity na 2023r.

h) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Budżetu i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy
Sorkwity na 2023r.

i) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sorkwity na 2023r.

j) zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Sorkwity na 2023r.

k) rozpatrzenia skargi.

l) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy
Sorkwity położonej w obrębie Pustniki z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania
nieruchomości przyległej.
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m) ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie usuwania i
unieszkodliwiania odpadów komunalnych stałych oraz nieczystości ciekłych na terenie Gminy Sorkwity.

n) zmiany uchwały Nr XXVIII/228/2013 Rady Gminy Sorkwity z dnia 1 marca 2013r. w sprawie regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Sorkwity zmienionej uchwałą nr XIII/67/2015 Rady Gminy
Sorkwity z dnia 29 października 2015r. zmienionej uchwałą Nr XVII/100/2016 Rady Gminy Sorkwity z dnia 18
marca 2016r. zmienionej uchwałą nr XXVI/174/2017 Rady Gminy Sorkwity z dnia 30 marca 2017r. zmienionej
uchwałą nr XXIX/192/2017 Rady Gminy Sorkwity z dnia 27 czerwca 2017 r. oraz zmienionej uchwałą nr
XIII/94/2019 Rady Gminy Sorkwity z dnia 29 listopada 2019 r.

o) zmiany uchwały nr III/19/2018 rady Gminy Sorkwity z dnia 21 grudnia 2018r.( Dz.Urz.Woj.Warm.-Maz. z
2019r., poz.38) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy
społecznej przez osoby objęte wieloletnim rządowym programem „ Posiłek w szkole i w domu na lata 2019-2023”.

p) zmiany do uchwały nr XLVI/330/2022 Rady Gminy Sorkwity z dnia 21 grudnia 2022 w sprawie uchwalenia
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków:
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia.

5. Interpelacje i wnioski radnych.
6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych.
7. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami.
8. Sprawy różne.
9. Zamknięcie sesji.

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są jakieś wnioski o zmianę w porządku sesji. Z powodu ich braku przeszła
do kolejnego punktu Porządek obrad nie został zmieniony.

Dot. pkt. 3 Przyjęcie protokołu z XLVI sesji

Przewodnicząca Rady Mariola Plichta - prosiła o zgłaszanie uwag do protokołu. Poinformowała, że protokół jest
dostępny w Biurze Rady. Ponadto protokoły z sesji znajdują się na stronie BIP Gminy Sorkwity.

Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu z ostatniej sesji.

Głosowanie jawne:
Głosowało - 14 radnych;

„za” – 13 radnych.
„przeciw” – 0 radnych

„wstrzymał się „- 0 radnych
„nie oddanych” – 1 radny

Dot.pkt 4 Podjęcie uchwał w sprawie:

a- zmiany WPF…

Skarbnik Anna Łuciuk- poinformowała o zmianach wWPf..
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Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” - 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.
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b- zmiana budżetu.....

Skarbnik Anna Łuciuk- poinformowała o zmianach w budżecie.
Budżet Gminy po zmianach wynosi:

- dochody - 30.863.747,66 zł
w tym: dochody bieżące - 22.923.259,55 zł

dochody majątkowe - 7.940.488,11 zł
- wydatki - 33.953.147,66 zł

w tym : wydatki bieżące - 22.997.573,02 zł
wydatki majątkowe - 10.955.574,64 zł

Deficyt budżetu gminy w wysokości 3.089.400,00 zł zostanie pokryty przychodami z :

Lokat bankowych wolnych środków jako nadwyżki wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu z lat

ubiegłych w kwocie 2.700.000,00 zł. Wolnych środków jako nadwyżki wolnych środków pieniężnych na rachunku

bieżącym budżetu, wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie 171.004,33 zł .

Spłaty udzielonej w 2022r. pożyczki w kwocie 83.995,67 zł. Wolnych środków jako nadwyżki wolnych środków

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych

ustawach w kwocie 134.400,00 zł Przychody budżetu w wysokości 3.389.400,00 zł, rozchody w wysokości

300.000,00 zł.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.

C-ustalenie ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków OSP..

W związku z utratą mocy obowiązującej art. 28 ustawy z 24 sierpnia 1991 r. o ochronie przeciwpożarowej i
wprowadzenia nowej podstawy prawnej dla ustalenia ekwiwalentu dla członków OSP od dnia 1 stycznia 2022 r. w
postaci art. 15 ust. 1-2 ustawy z 17 grudnia 2021 r. o ochotniczych strażach pożarnych zaistniała konieczność podjęcia
przedmiotowej uchwały. Zgodnie z nowym przepisem ustawy o Ochotniczych Strażach Pożarnych:Strażak Ratownik
OSP, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, otrzymuje, niezależnie
Wysokość ekwiwalentu pieniężnego ustala, nie rzadziej niż raz na 2 lata, właściwa Rada Gminy w drodze
uchwały. Wysokość ekwiwalentu pieniężnego nie może przekraczać 1/17 przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego
brutto, ogłoszonego przez Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego od otrzymanego wynagrodzenia, ekwiwalent
pieniężny.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.
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Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.

D- określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu.

Na podstawie przepisów ustawy Prawo Oświatowe obowiązkiem gminy jest zapewnienie bezpłatnego transportu
uczniów z niepełnosprawnościami oraz z orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego, realizujących obowiązek
szkolny lub obowiązek nauki, do najbliższej szkoły oraz ośrodka rewalidacyjno- wychowawczego a także zapewnienia
opieki podczas tego przewozu. Zadanie to może być realizowane poprzez zorganizowanie transportu własnego przez
gminę lub dowożenie ucznia przez rodziców/ opiekunów na podstawie umowy zawartej pomiędzy wójtem
i rodzicami/ opiekunami dziecka. Sposób rozliczenia określa art. 39a Prawa Oświatowego, t. j. na podstawie wzoru,
którego stałą jest stawka za 1 km przebiegu pojazdu, przy czym nie może ona być wyższa niż określona
w Rozporządzeniu Ministra Infrastruktury z dnia 22 grudnia 2022r. zmieniającego rozporządzenie
w sprawie warunków ustalenia praz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania do celów służbowych
samochodów osobowych, motocykli i motorowerów niebędących własnością pracodawcy W Uchwale nr
XLV/322/2022 z dnia 28.11.2022 r. stawka za 1 km przebiegu określona została na podstawie Rozporządzenia
Ministra Infrastruktury z dnia z dnia 25 marca 2002 r. w sprawie warunków ustalenia praz sposobu dokonywania
zwrotu kosztów używania do celów służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerów niebędących
własnością pracodawcy W związku ze wzrostem wysokości stawek należy dostosować powyższą Uchwałę do
wchodzących w życie 17.01.2023 r. zmian.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.

E- Ustalenia planu pracy Rady Gminy na 2023r.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .
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Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych

Uchwała została podjęta.

F- Zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Edukacji....

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 13 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 1 radny

Uchwała została podjęta.

G- Zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rolnictwa..

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych.

Uchwała została podjęta.

H- Zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Budżetu...

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .
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Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 13 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 1 radny

Uchwała została podjęta.

I- Zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji rewizyjnej.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 13 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 1 radn.

Uchwała została podjęta.

J- Zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji SWiP.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 13 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 1 radny
„nie oddanych” – 0 radnych.

Uchwała została podjęta.

K- Rozpatrzenia skargi.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .
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Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 13 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 1 radny
„nie oddanych” – 0 radnych.

Uchwała została podjęta.

L- Wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej obręb Pustniki..

Przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrażenie zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej części nieruchomości
gruntowej o powierzchni 0,1073 ha stanowiącej własność Gminy Sorkwity, położonej w obrębie Pustniki opisanej w
ewidencji gruntów i budynków jako działka 45/1, z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania
nieruchomości przyległej działki tj. 44/1 i 30/5, obręb Pustniki. Działka będąca przedmiotem sprzedaży stanowi drogę
wewnętrzną prowadzącą do działek 44/1 i 30/5 i nie może być sprzedana jako działka samodzielna. Właściciel działek
44/1 i 30/5 zainteresowany nabyciem złożył stosowny wniosek o nabycie przedmiotowej nieruchomości w drodze
bezprzetargowej. W chwili obecnej działka jest przeorana i od wielu lat wykorzystywana jest jako grunt rolny.
Właściciele terenów sąsiednich złożyli oświadczenie, że nie są zainteresowani jej nabyciem ani konieczności
odtworzenia drogi gminnej.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych.

Uchwała została podjęta.

M- Ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości ...

Uchwała określa górne stawki opłat dla właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za
gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi
w zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych zbieranych i odbieranych
w sposób selektywny w wysokości 250,00 zł brutto za 1 m³. Górne stawki opłat dla właścicieli nieruchomości, którzy
nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w
zakresie odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych zbieranych i odbieranych w sposób nieselektywny w
wysokości 650,00 zł brutto za 1 m³.
Górne stawki opłat za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości
na terenie Gminy Sorkwity w wysokości 30,00 zł brutto za 1 m³.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
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Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych.

Uchwała została podjęta.

N- Zmiany uchwały XXVIII/228/2013 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku...

W załączniku nr 1 do Uchwały Nr XXVIII/228/2013 Rady Gminy Sorkwity z dnia 1 marca 2013r. w sprawie
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Sorkwity dodaje się §11a w brzmieniu:
„ Właściciel nieruchomości zobowiązany jest do zapewnienia systematycznego usuwania nieczystości ciekłych ze
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków, nie rzadziej niż
wynika to z pojemności zbiornika, instrukcji eksploatacji oraz ilości pobranej wody na cele bytowe, określonej na
podstawie wskazań wodomierza lub norm zużycia wody, w terminach zapewniających właściwy stan sanitarno –
porządkowy z częstotliwością nie rzadziej niż jeden raz na trzy miesiące w przypadku zbiorników bezodpływowych i
nie rzadziej niż jeden raz na rok w przypadku osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków”.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych.

Uchwała została podjęta.

O- Zmiany uchwały III/19/2018 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do
korzystania z pomocy” posiłek w szkole i w domu”.

Uchwałą Nr 140 z dnia 15 października 2018r. Rady Ministrów ustanowiła wieloletni program rządowy ,,Posiłek w
szkole i w domu” na lata 2018-2023, który przewidywał możliwość udzielenia wsparcia w zakresie dożywiania
osobom spełniającym kryteria dochodowe, określone w art. 8 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy o pomocy społecznej, w wysokości
do 150% tych kryteriów. W celu realizacji uchwały Rady Ministrów Rada Gminy Sorkwity, uchwałą
Nr III/19/2018 z dnia 21 grudnia 2018r., podwyższyła do 150% kryterium dochodowe określone w ustawie o pomocy
społecznej uprawniające do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte wieloletnim rządowym
programem ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, jak również podwyższyła do 150% kryterium
dochodowego określonego w ustawie o pomocy społecznej próg dochodowy od którego odstępuje się od żądania
zwrotu wydatków od osób objętych wsparciem przewidzianym w wieloletnim rządowym programie.W dniu 1 stycznia
2023r. weszła w życie uchwała Rady Ministrów Nr 264 z dnia 28 grudnia 2022 r. zmieniająca wcześniejszą uchwałę w
sprawie ustanowienia wieloletniego programu ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 w której podwyższono
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ze 150% do 200% kryteria dochodowe uprawniające do udzielenia wsparcia w zakresie dożywiania.Mając na uwadze
powyższą zmianę zasadnym jest także wprowadzenie tożsamych zmian w uchwale Rady Gminy Sorkwity Nr
III/19/2018 z dnia 21 grudnia 2018r. w sprawie przyjęcia podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do
korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte wieloletnim rządowym programem ,,Posiłek w szkole
i w domu” na lata 2019-2023. Podwyższenie ze 150% do 200% kryteriów dochodowych warunkujących możliwość
udzielenia wsparcia w zakresie dożywiania z programu wieloletniego umożliwi objęcie wsparciem w zakresie
dożywiania szerszego grona osób potrzebujących. Wejście w życie niniejszej uchwały z mocą wsteczną zgodne jest z
art. 5 w zw. z art. 4 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów
prawnych, z uwagi na cel niniejszej uchwały mający poprawić sytuację osób objętych wsparciem w zakresie
dożywiania. Jak również wejście w życie uchwały od 01.01.2023 r. będzie zgodne z datą wejścia w życie uchwały Rady
Ministrów Nr 264 z dnia 28 grudnia 2022 r.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych.

Uchwała została podjęta.

P- Zmiany uchwały nr XLVI/330/2022 w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość oraz
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków...

W uchwale numer XLVI/330/2022 Rady Gminy Sorkwity z dnia 21 grudnia 2022 w sprawie uchwalenia regulaminu
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego,
funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia wprowadza się następujące zmiany :
§1ust.1 pkt 1 otrzymuje brzmienie: „uzyskanie szczególnych osiągnięć dydaktycznych, wychowawczych lub
opiekuńczych a w szczególności: ” w § 4 ust. 2 dodaje się punkt 4 o brzmieniu : „4). funkcję wychowawcy klasy w
wysokości 300 zł”

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały:
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje;
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje.

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji,
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały .

Głosowanie jawne:

Głosowało - 14 radnych;
„za” - 14 radnych.

„przeciw” – 0 radnych
„wstrzymał się” - 0 radnych
„nie oddanych” – 0 radnych.

Uchwała została podjęta.
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Dot.pkt.5 Interpelacje i wnioski radnych.

Radny S.Ochnik-- poprosił aby zgłosić do PZD i rady Powiatu w Kętrzynie naprawę drogi wojewódzkiej 590 kierunek
Wola-Burszewo.
Radny Z.Duda- zapytał radnego powiatowego o sprawę internatu w Rybnie oraz remont drugiego odcinka drogi
Rozogi-Rybno.
Radna M. Gałązka- poprosiła aby w sprawach rożnych podsumować sprawę GOKU.

Ad.6 Odpowiedzi na wnioski i interpelacje

Wójt Józef Maciejewski odpowiedział, że urząd wystąpi z pismami w sprawach ww. dróg.

Radny Powiatu Bogdan Kossakowski- w sprawie internatu odpowiedział, że został wystawiony na sprzedaż. Sprawa nie
jest jeszcze rozstrzygnięta. W sprawie remontu drogi odpowiedział, że został ogłoszony przetarg na remnt II etapu .

Dot.pkt.7 Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami

Od ostatniej sesji na której została przedstawiana informacja wójta wydano 12 zarządzeń i przygotowano 10 projektów
uchwał.

Kolejno Wójt uczestniczył w:

22.12- wigilii dla osób starszych i samotnych w Sorkwitach
03.01- spotkaniu z Dyrektorem i kierownikiem budowy firmy PORR w sprawie przebudowy drogi S16
10.01- w pierwszym spotkaniu organizacyjnym WOŚP
11.01- posumowaniu i wręczeniu nagród w konkursie ‘Młodzież zapobiega pożarom”

- posiedzeniu Zarządu Oddziału Wojewódzkiego OSP RP w Olsztynie
12.01- naradzie w Urzędzie Marszałkowskim w Olsztynie w sprawie polskiego ładu, oraz sprawie gospodarki wodno-
ściekowej
13.1- wizycie u Prezesa Komunalnika w sprawie schroniska dla bezdomnych zwierząt

- wizycie u jubilatki mieszkanki gminy Sorkwity z okazji ukończenia 90 lat.
16.01-drugim spotkaniu organizacyjnym WOŚP
18.01- wizycie u jubilatki z Gizewa z okazji ukończenia 90 lat
19.01- złożeniu wniosków w Urzędzie marszałkowskim o objecie patronatem Festiwalu Kultury mazurskiej i 650-lecia
Warpun.
20.01- posiedzeniu zarządu Gminnego jednostek OSP
25.01- spotkaniu z Dyrektorem PUP w Mrągowie w sprawie organizacji prac interwencyjnych, staży i robót
publicznych.

Dot.pkt 8 Sprawy różne

Radna B. Wiszniewska przedstawiła wnioski z komisji dotyczące pracy GOKU- w załączeniu.
Dyrektor GokWojciech Gniady- zaprosił po sesji na rozmowy i ustalenie kalendarza imprez na 2023r.
M. Rolczyńska- przedstawiła inwestycje i poinformowała o dofinansowaniu do odbioru folii rolniczej.

Dot.pkt.9 Zamknięcie sesji

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta zamykam XLVII Sesję Rady Gminy Sorkwity.

Protokół sporządziła:
Magdalena Krawczyk

Przewodnicząca Rady Gminy
Mariola Plichta


